

磨料砂带 磨世界不平

Using sharpness abrasive belt
Grinding the unsmoothness of the world



湖北玉立砂带集团股份有限公司

地址：湖北省麻城市大道218号 邮编：432400

电话：+86(0)713-4324488 4322157

传真：+86(0)713-4322115 4322118

网站：http://www.sharpness.com.cn

https://sharpness.en.alibaba.com/

电子邮箱：http://mail.sharpness.com.cn/

HUBEI YULI ABRASIVE BELTS GROUP CO., LTD.

401 No.218, Yuli Avenue, Tongcheng County, Hubei, China 432400

Tel: +86(0)713-4324488 4322157

Fax: +86(0)713-4322115 4322118

Homepage: http://www.sharpness.com.cn



SHARPNESS

湖北玉立砂带集团股份有限公司 2017

涂附磨具系列产品

coated abrasives



TAX51

金属专用焊丝
Metal welding wire for metal

适用范围：适用于手工电弧焊、埋弧焊、电渣焊、气电焊、自动熔焊和脉冲焊，适用于工业用气焊和工业用气焊。 适用于工业用气焊和工业用气焊。

For open burning, pipe, offshore and joint heat treatments, and shipping and heat treatment. Generally used for welding and grinding on both of metal and metal joints and metal welding.



成分 Composition			性能 Performance				使用温度 Use Temp
碳 C	硅+锰 Si+Mn	磷+硫 P+S	抗拉 σ _b	屈服 σ _{0.2}	伸长 δ ₅	冲击 KV ₂	
0.05%	1.0%	0.01%		•	•		700-750

GXK51Fe

氧化亚铁焊丝
Oxidation iron welding wire

适用范围：用于一般金属及合金的熔焊和手工电弧焊。

For blended steel welding. Generally used for metal and industrial welding.



成分 Composition			性能 Performance				使用温度 Use Temp
碳 C	硅+锰 Si+Mn	磷+硫 P+S	抗拉 σ _b	屈服 σ _{0.2}	伸长 δ ₅	冲击 KV ₂	
0.05%	1.0%	0.01%		•	•		700-750

BKY71

氧化亚铁焊丝
Oxidation iron welding wire

适用范围：适用于手工电弧焊、埋弧焊、电渣焊、气电焊、自动熔焊和脉冲焊，适用于工业用气焊和工业用气焊。

For open burning, pipe, offshore and joint heat treatments, and shipping and heat treatment. Generally used for welding and grinding on both of metal and metal joints and metal welding.



成分 Composition			性能 Performance				使用温度 Use Temp
碳 C	硅+锰 Si+Mn	磷+硫 P+S	抗拉 σ _b	屈服 σ _{0.2}	伸长 δ ₅	冲击 KV ₂	
0.05%	1.0%	0.01%		•	•		700-750

KX167

氧化亚铁焊丝
Oxidation iron welding wire

适用范围：适用于手工电弧焊、埋弧焊、电渣焊、气电焊、自动熔焊和脉冲焊，适用于工业用气焊和工业用气焊。

For blended steel welding. Generally used for metal and industrial welding.



成分 Composition			性能 Performance				使用温度 Use Temp
碳 C	硅+锰 Si+Mn	磷+硫 P+S	抗拉 σ _b	屈服 σ _{0.2}	伸长 δ ₅	冲击 KV ₂	
0.05%	1.0%	0.01%		•	•	•	700-750

GXK51P

氧化亚铁焊丝
Oxidation iron welding wire

适用范围：适用于手工电弧焊、埋弧焊、电渣焊、气电焊、自动熔焊和脉冲焊，适用于工业用气焊和工业用气焊。

For blended steel welding. Generally used for metal and industrial welding.



成分 Composition			性能 Performance				使用温度 Use Temp
碳 C	硅+锰 Si+Mn	磷+硫 P+S	抗拉 σ _b	屈服 σ _{0.2}	伸长 δ ₅	冲击 KV ₂	
0.05%	1.0%	0.01%		•	•		700-750

GXK51LD

氧化亚铁焊丝
Oxidation iron welding wire

适用范围：适用于手工电弧焊、埋弧焊、电渣焊、气电焊、自动熔焊和脉冲焊，适用于工业用气焊和工业用气焊。

For blended steel welding. Generally used for metal and industrial welding.



成分 Composition			性能 Performance				使用温度 Use Temp
碳 C	硅+锰 Si+Mn	磷+硫 P+S	抗拉 σ _b	屈服 σ _{0.2}	伸长 δ ₅	冲击 KV ₂	
0.05%	1.0%	0.01%		•	•		700-750

CONVERSION ABRASIVES

● 异型产品系列

高档铜纸砂盘

Superior flap disc

适用范围：主要用于安装在电动或气动角磨机上的金属磨料合金磨材料的高速进行打磨、去毛刺、去漆、打磨焊缝、也是机械修理工作中磨削、磨平、磨光、磨圆的理想工具。同时该厂还用于家具行业的抛光打磨和抛光。

Superior advanced flap paper backing, inherently equipped into grinding to polish on metal and nonmetal for rust removing, deburring, welds removing, grinding joint grinding. And normally used for grinding on furniture edges and sanding.



规格 Specification			尺寸 Size				重量范围 Weight range
直径 Diameter	厚度 Thickness	磨料层 Abrasive layer	直径 Diameter	厚度 Thickness	重量 Weight	重量 Weight	
磨口规格 Grinding size	1/4" 6.35mm	磨料 Abrasive					P80-P100

普通铜纸砂盘

Normal flap disc

适用范围：主要用于安装在电动或气动角磨机上的金属磨料合金磨材料的高速进行打磨、去毛刺、去漆、打磨焊缝、也是机械修理工作中磨削、磨平、磨光、磨圆的理想工具。同时该厂还用于家具行业的抛光打磨和抛光。

Normal advanced flap paper backing. Generally equipped into grinding to polish on metal and nonmetal for rust removing, deburring, welds removing, grinding joint grinding. And normally used for grinding on furniture edges and sanding.



规格 Specification			尺寸 Size				重量范围 Weight range
直径 Diameter	厚度 Thickness	磨料层 Abrasive layer	直径 Diameter	厚度 Thickness	重量 Weight	重量 Weight	
磨口规格 Grinding size	1/4" 6.35mm	磨料 Abrasive					P80-P100

精密玉铜纸砂盘

Discum flap disc

适用范围：主要用于安装在电动或气动角磨机上的高精度磨料合金磨材料的高速进行打磨、去毛刺、去漆、打磨焊缝、也是机械修理工作中磨削、磨平、磨光、磨圆的理想工具。同时该厂还用于家具行业的抛光打磨和抛光。

Superior advanced flap paper backing. Generally equipped into grinding to polish on metal and nonmetal for rust removing, deburring, welds removing, grinding joint grinding. And normally used for



规格 Specification			尺寸 Size				重量范围 Weight range
直径 Diameter	厚度 Thickness	磨料层 Abrasive layer	直径 Diameter	厚度 Thickness	重量 Weight	重量 Weight	
磨口规格 Grinding size	1/4" 6.35mm	磨料 Abrasive					P80-P100

泡沫磨块

foaming sponge

适用范围：使用方便，使用寿命长，具有较好的弹性和一定的韧性，不会损坏工件，并可加速工件的补料而硬化。该厂适用于各种不同形状的模具加工用的材料。

Make of sponge foam, easy convenient and economic, soft and flexible, can be used to polish on all complex surface and corners.



规格 Specification			尺寸 Size				重量范围 Weight range
直径 Diameter	厚度 Thickness	磨料层 Abrasive layer	直径 Diameter	厚度 Thickness	重量 Weight	重量 Weight	
磨口规格 Grinding size	1/4" 6.35mm	磨料 Abrasive					P80-P100

不干胶砂盘

Adhesive sanding disc

适用范围：适用于电动、气动工具对磨料材料、漆膜、汽车、电子等行业进行磨削抛光。

Adhesive by adhesive paper, easy to be attached into power tools to polish on metal, furniture, automobile and electronics.



规格 Specification			尺寸 Size				重量范围 Weight range
直径 Diameter	厚度 Thickness	磨料层 Abrasive layer	直径 Diameter	厚度 Thickness	重量 Weight	重量 Weight	
磨口规格 Grinding size	1/4" 6.35mm	磨料 Abrasive					P80-P1000

平面砂布轮

Flap disc

适用范围：广泛用于各种材料、汽车制造、造船、铁路、交通、医疗器械的抛光、修整和抛光及磨料修整的打磨抛光。效率高，同步性好，磨削性好，不损伤工件。

Optimal advanced A6, A6, A6. Generally used for rust removing, repairing and polishing on many industries such as, iron products, automobile, metal molding equipments, medical instruments etc. High efficiency and fast elongation, good conformity of working and no harm to the work piece.



规格 Specification			尺寸 Size				重量范围 Weight range
直径 Diameter	厚度 Thickness	磨料层 Abrasive layer	直径 Diameter	厚度 Thickness	重量 Weight	重量 Weight	
磨口规格 Grinding size	1/4" 6.35mm	磨料 Abrasive					P80-P100

干页轮

Dry wheel

弹性好，磨削量大，高速，效率高，适用范围广，主要用于金属、合金类磨削抛光。对复杂形状进行磨削磨光，效率高，使用简单。

Good resilience and sanding efficiency, high speed polishing, long lasting usage. Generally used for rust removing, deburring and grinding joint grinding on metal and nonmetal.



规格 Specification			尺寸 Size				重量范围 Weight range
直径 Diameter	厚度 Thickness	磨料层 Abrasive layer	直径 Diameter	厚度 Thickness	重量 Weight	重量 Weight	
磨口规格 Grinding size	1/4" 6.35mm	磨料 Abrasive					P80-P100

POLYESTER FILM AND SANDING SCREEN

●● 薄膜及网格产品

聚酯薄膜产品

Polyester film sanding roll

平抛磨纹，结构强度高，适用范围：适用于各种精密的电子元件、电器板、汽车及汽车内饰、袖标、袖标内部的磨纹制作。

Polyester film sanding, good flexures and high accuracy. Generally used for sanding electronics, PCB, automotive and wheel hubs, etc. etc.



规格 specification		磨纹 grit				长度范围 L (m)
厚度 thickness (mm)	最大宽度 max width (mm)	最大长度 max length (m)	磨纹 grit	磨纹 grit	磨纹 grit	
厚度范围 0.1-1.0	1400	5000	●	●	●	P10-P1000

产品平抛磨纹，强度高，适用范围较广，中间均匀磨纹，具有超强的磨纹力和耐磨度，加工精度高，表面质量佳，加工工作面磨一层材料等特点，适用范围：主要应用于各种材料（如塑料、亚克力）磨纹，制造各种规格的尺寸量具，用于手工或机械抛光工件平面，同时也可进行磨纹测试。

Like polyester film sanding, good flexures and high accuracy. Great accuracy and excellent sanding efficiency and excellent in grinding and wear resisting. Very good uniformity of appearance after grinding. Generally used for compound material such as springs and foam can be converted into different shapes for manual or machine grinding on flat and complex surfaces.



规格 specification		磨纹 grit				长度范围 L (m)
厚度 thickness (mm)	最大宽度 max width (mm)	最大长度 max length (m)	磨纹 grit	磨纹 grit	磨纹 grit	
厚度范围 0.1-1.0	1400	5000	●	●	●	P10-P1000

乳皮薄膜磨纹产品

Fluorocarbon coated latex polyester film sanding roll

乳皮薄膜产品的升级产品，独特的磨纹表面，具有超强的耐磨性和效率，磨纹精度高，表面质量佳，不堵塞磨纹工作，适用范围：主要用于特殊磨纹产品，对金属、塑料（主要为PC电子产品外壳、橡胶仪器等）等进行表面磨纹、抛光处理。

Like polyester film sanding, fluorine shape coated. The special coating greatly improved efficiency of anti-chipping and wear resistance, especially with high accuracy and great performance. Generally cannot use different shapes to grind and grind on metal, plastics, electronic shells and precision instruments.



规格 specification		磨纹 grit				长度范围 L (m)
厚度 thickness (mm)	最大宽度 max width (mm)	最大长度 max length (m)	磨纹 grit	磨纹 grit	磨纹 grit	
厚度范围 0.1-1.0	1400	5000	●	●	●	P10-P1000

网格砂布

Sanding screen

适用范围：一种超细的磨纹磨纹工具，磨纹、抛光和抛光以及磨纹测试，与两个工具，可磨纹测试。

Systems like are a new coated abrasive products with excellent performance on anti-chipping, high accuracy, fast absorption and deburring. It's suitable for workpiece and cost-effective. Generally used for grinding metal, with various and grinding, can be fully built available. Can sanding steel during operation, no pollution.



规格 specification		磨纹 grit				长度范围 L (m)
厚度 thickness (mm)	最大宽度 max width (mm)	最大长度 max length (m)	磨纹 grit	磨纹 grit	磨纹 grit	
厚度范围 0.1-1.0	1400	5000	●	●	●	P10-P1000

彩色网格砂布

Coloured sanding screen

适用范围：磨纹，抛光和抛光，适用范围：广泛适用于磨纹、磨纹、磨纹等工件，可磨纹测试。

Systems like are a new coated abrasive products with excellent performance on anti-chipping, high accuracy, fast absorption and deburring. It's suitable for workpiece and cost-effective. Generally used for grinding metal, with various and grinding, can be fully built available. Can sanding steel during operation, no pollution.



规格 specification		磨纹 grit				长度范围 L (m)
厚度 thickness (mm)	最大宽度 max width (mm)	最大长度 max length (m)	磨纹 grit	磨纹 grit	磨纹 grit	
厚度范围 0.1-1.0	1400	5000	●	●	●	P10-P1000

植绒网格砂布

Velvet sanding screen

适用范围：磨纹，抛光和抛光，适用范围：广泛适用于磨纹、磨纹、磨纹等工件，可磨纹测试。

Systems like coated with velvet it can be applied on glass tools, as color coated abrasive products with excellent performance on anti-chipping, high accuracy, fast absorption and deburring. It's suitable for workpiece and cost-effective. Generally used for grinding metal, with various and grinding, can be fully built available. Can sanding steel during operation, no pollution.



规格 specification		磨纹 grit				长度范围 L (m)
厚度 thickness (mm)	最大宽度 max width (mm)	最大长度 max length (m)	磨纹 grit	磨纹 grit	磨纹 grit	
厚度范围 0.1-1.0	1400	5000	●	●	●	P10-P1000

乳版纸涂布干砂
Latex dry sanding paper
with water-based coating

乳版纸涂布干砂，具有涂布干砂特性，适用范围：主要用于家具、木材、汽车、船体、机械零件的打磨，固定涂层的抛光。

Report 1 Latex paper backing, excellent finish with abrasives coating, good flexibility, generally used for polishing on furniture, metal, automotive, vessel, machine parts and precise instruments.

	规格 size		厚度 thickness		目数 grit				重量范围 g/㎡ (oz/yd²)
	宽度 width	长度 length	厚度 thickness	厚度 thickness	目数 grit	目数 grit	目数 grit	目数 grit	
乳版纸涂布干砂 Latex dry sanding paper	1.83m	2.13m	0.15mm	0.15mm	80				150g-180g

进口高韧性涂布干砂
Import latex paper sheet
with abrasives coating

进口高韧性涂布干砂，具有极好的柔韧性，耐水、耐晒、耐化学品侵蚀，适用范围：主要用于家具、木材、汽车、船体、机械零件的打磨，固定涂层的抛光。

Import Latex paper backing, extremely elastic with abrasives coating, good flexibility. Generally used for polishing on furniture, metal, automotive, vessel, machine parts and precise instruments.

	规格 size		厚度 thickness		目数 grit				重量范围 g/㎡ (oz/yd²)
	宽度 width	长度 length	厚度 thickness	厚度 thickness	目数 grit	目数 grit	目数 grit	目数 grit	
进口高韧性涂布干砂 Import latex paper sheet	1.83m	2.13m	0.15mm	0.15mm	80				150g-180g

进口高韧性涂布干砂
Import latex paper sheet
with abrasives coating

进口高韧性涂布干砂，具有极好的柔韧性，耐水、耐晒、耐化学品侵蚀，适用范围：主要用于家具、木材、汽车、船体、机械零件的打磨，固定涂层的抛光。

Import latex paper backing, with strong heat resistance and acid resistance, good performance, durable with abrasives coating, very strong grinding. Especially designed for polishing on furniture and vessels. Very cost effective.

	规格 size		厚度 thickness		目数 grit				重量范围 g/㎡ (oz/yd²)
	宽度 width	长度 length	厚度 thickness	厚度 thickness	目数 grit	目数 grit	目数 grit	目数 grit	
进口高韧性涂布干砂 Import latex paper sheet	1.83m	2.13m	0.15mm	0.15mm	80				150g-180g

A276干砂
A276 dry sanding paper
sheet

高韧性涂布干砂，耐水耐晒，耐化学品侵蚀，打磨效果好，适用范围：主要用于家具、木材、汽车、船体等腻子，漆面的打磨和抛光。

Import latex paper backing, acid and alkali proof resistant and acid resistant, good performance. Generally used for polishing on vessel and body of furniture, metal, automotive, metal.

	规格 size		厚度 thickness		目数 grit				重量范围 g/㎡ (oz/yd²)
	宽度 width	长度 length	厚度 thickness	厚度 thickness	目数 grit	目数 grit	目数 grit	目数 grit	
A276干砂 A276 dry sanding paper	1.83m	2.13m	0.15mm	0.15mm	80				150g-180g

高韧性涂布干砂
Superior latex dry sanding
paper sheet with abrasives
coating

产品性能坚韧，强度高，还具有耐水耐晒，耐化学品侵蚀，具有超强的磨削力和耐磨度，加工精度高，表面平整度，加工工件表面一致性好等特点，适用范围：主要用于与各种基材（如陶瓷、粉末等）贴合，制成不同规格尺寸磨具，用于手工或机械的各类工作平面，磨削面进行打磨和抛光。

Latex paper backing, good flexure and high intensity, good resistance, strong grinding and wear resistance, high accuracy polishing, good consistency in appearance in average size batch. Generally used for composite materials such as ceramic and resin, can be converted into different shape for manual or machine polishing on flat and complex surfaces.

	规格 size		厚度 thickness		目数 grit				重量范围 g/㎡ (oz/yd²)
	宽度 width	长度 length	厚度 thickness	厚度 thickness	目数 grit	目数 grit	目数 grit	目数 grit	
高韧性涂布干砂 Superior latex dry sanding paper	1.83m	2.13m	0.15mm	0.15mm	80				150g-180g

牛皮纸涂布干砂
Soft dry sanding paper
sheet with abrasives coating

高韧性好，耐磨，耐开裂，耐水耐晒，强度高好，适用范围：主要用于墙面、玻璃、漆面等打磨和抛光。

Latex paper backing, flexible and wear resistant, easy to fold, strong grinding and acid chipping. Generally used for polishing on wall, furniture and wood.

	规格 size		厚度 thickness		目数 grit				重量范围 g/㎡ (oz/yd²)
	宽度 width	长度 length	厚度 thickness	厚度 thickness	目数 grit	目数 grit	目数 grit	目数 grit	
牛皮纸涂布干砂 Soft dry sanding paper	1.83m	2.13m	0.15mm	0.15mm	80				150g-180g

白色涂布干砂
White paper dry sanding
sheet

强度高，坚韧性好，磨削耐裂，耐水耐晒性能好，适用范围：主要用于腻子磨具，玻璃磨具等行业。

Latex paper, high intensity, flexible and strong grinding, acid chipping and heat dissipation. Generally used for polishing in decoration and furniture, ceramic, firing industries.

	规格 size		厚度 thickness		目数 grit				重量范围 g/㎡ (oz/yd²)
	宽度 width	长度 length	厚度 thickness	厚度 thickness	目数 grit	目数 grit	目数 grit	目数 grit	
白色涂布干砂 White paper dry sanding sheet	1.83m	2.13m	0.15mm	0.15mm	80				150g-180g

石英砂木砂纸

砂纸实底，采用高纯度石英砂作为磨料，它具有坚硬耐磨、切割锋利、磨料性能稳定。适用范围：打磨各种材料、腻子层，还能进行打磨玻璃。

Can paper backing, quartz sand. Durable and wear resisting, sharp polishing with stable working efficiency. Generally used for polishing on all wood, putty and glass.

图例 Illustration	规格 Specification			用途 Application				包装数量 Packing Qty
	规格 Specification	长度 Length	宽度 Width	用途 Application	腻子 Putty	腻子 Putty	腻子 Putty	
	1号砂纸 1# Sand Paper	250x250	115mm width	■	■	■	■	1箱/1000

玻璃砂木砂纸

砂纸实底，采用高纯度玻璃砂作为磨料，适用范围：它具有坚硬耐磨、切割锋利、磨料性能稳定，磨料性能稳定，腻子层，还能进行打磨玻璃。

Can paper backing, glass sand. Durable and wear resisting, sharp polishing with stable working efficiency. Generally used for polishing on all wood, putty and glass.

图例 Illustration	规格 Specification			用途 Application				包装数量 Packing Qty
	规格 Specification	长度 Length	宽度 Width	用途 Application	腻子 Putty	腻子 Putty	腻子 Putty	
	1号砂纸 1# Sand Paper	250x250	115mm width	■	■	■	■	1箱/1000

石榴石木砂纸

采用高纯度石榴石作为磨料，它具有坚硬耐磨、切割锋利、磨料性能稳定。适用范围：打磨各种材料、腻子层，还能进行打磨玻璃。

Can paper backing, garnet sand. Durable and wear resisting, sharp polishing with stable working efficiency. Generally used for polishing on all wood, putty and glass.

图例 Illustration	规格 Specification			用途 Application				包装数量 Packing Qty
	规格 Specification	长度 Length	宽度 Width	用途 Application	腻子 Putty	腻子 Putty	腻子 Putty	
	1号砂纸 1# Sand Paper	250x250	115mm width	■	■	■	■	1箱/1000

彩色木砂纸

适用范围：适用于各种材料、腻子层，玻璃的打磨，还可以用作食品砂纸。

图例 Illustration	规格 Specification			用途 Application				包装数量 Packing Qty
	规格 Specification	长度 Length	宽度 Width	用途 Application	腻子 Putty	腻子 Putty	腻子 Putty	
	1号砂纸 1# Sand Paper	250x250	115mm width	■	■	■	■	1箱/1000

高档木砂纸

适用范围：适用于各种材料、腻子层，玻璃的打磨，具有磨料持久、不脱落，强度高。

Can paper backing, aluminum oxide, generally used for polishing on wood and furniture, very good in durable and deburring.

图例 Illustration	规格 Specification			用途 Application				包装数量 Packing Qty
	规格 Specification	长度 Length	宽度 Width	用途 Application	腻子 Putty	腻子 Putty	腻子 Putty	
	1号砂纸 1# Sand Paper	250x250	115mm width	■	■	■	■	1箱/1000

磨碗纸木砂纸

适用范围：适用于各种材料、腻子层，玻璃的打磨，强度高，磨料性能稳定。

Can paper backing, aluminum oxide, generally used for polishing on particle board and wood floor. Can be recycled.

图例 Illustration	规格 Specification			用途 Application				包装数量 Packing Qty
	规格 Specification	长度 Length	宽度 Width	用途 Application	腻子 Putty	腻子 Putty	腻子 Putty	
	1号砂纸 1# Sand Paper	250x250	115mm width	■	■	■	■	1箱/1000

氧化铝木砂纸

适用范围：适用于各种材料、腻子层，玻璃的打磨，强度高。

图例 Illustration	规格 Specification			用途 Application				包装数量 Packing Qty
	规格 Specification	长度 Length	宽度 Width	用途 Application	腻子 Putty	腻子 Putty	腻子 Putty	
	1号砂纸 1# Sand Paper	250x250	115mm width	■	■	■	■	1箱/1000

HEAVY ABRASIVE BELTS

●● 硬布基砂带系列

DZY71

铁轮工业磨砂带
Iron wheel sanding belt

磨面粗糙度低，具有优良的强度和机械磨削性能，适合做各种砂带，用于磨削大型铸件，适用范围：主要用于黑色金属，有色金属，磨削非金属材料时打毛刺，光面工件，磨削度好和粗磨。

规格 Size	性能 Performance			应用 Application			重量范围 Weight range
	厚度 Thickness	最大速度 Max speed	使用寿命 Working life	正磨 Grind	修磨 Finish	抛光 Polish	
磨面粗糙度 Surface	1.60	8000 m/min		■	■		250-2750

DZY72

铁轮工业磨砂带
Iron wheel sanding belt

磨面粗糙度低，具有优良的强度和机械磨削性能，适合做各种砂带，用于磨削大型铸件，适用范围：主要用于铁合金，不锈钢，磨面粗糙，修面金属表面有微量金属的磨削。

规格 Size	性能 Performance			应用 Application			重量范围 Weight range
	厚度 Thickness	最大速度 Max speed	使用寿命 Working life	正磨 Grind	修磨 Finish	抛光 Polish	
磨面粗糙度 Surface	1.60	8000 m/min		■	■		250-2750

DZY76

铁轮工业磨砂带
Iron wheel sanding belt

磨面粗糙度低，具有优良的强度，耐水性好，耐腐蚀性能佳，加工效率高，寿命长，特别适合金属表面磨削，可干磨和湿磨，适用范围：主要用于各种金属铸件，磨气孔磨打毛，也可用于不锈钢，铁合金，磨削非金属材料时打毛刺。

规格 Size	性能 Performance			应用 Application			重量范围 Weight range
	厚度 Thickness	最大速度 Max speed	使用寿命 Working life	正磨 Grind	修磨 Finish	抛光 Polish	
磨面粗糙度 Surface	1.60	8000 m/min		■	■		250-2750

GZX71

强力铁轮工业磨砂带
Superior iron wheel for the steel

磨面粗糙度低，磨面粗糙，使用寿命长，适用于磨削大型铸件，平磨，砂带磨削产品，用于各种金属表面磨削非金属材料时打毛刺。

High flat steel grinding, specially for making flat steel and flat wheels. Specially used for hard metal and mechanical grinding.

规格 Size	性能 Performance			应用 Application			重量范围 Weight range
	厚度 Thickness	最大速度 Max speed	使用寿命 Working life	正磨 Grind	修磨 Finish	抛光 Polish	
磨面粗糙度 Surface	1.60	8000 m/min			■	■	250-2750

磨面粗糙度低，强度高，使用寿命长，具有优良的强度和机械磨削性能，适用范围：适合特殊金属表面磨削，对各种金属，特别是不锈钢，铁合金等工件进行强力磨削和粗磨。

Coarse grinding grade, high strength, low oxidation, very high accuracy and long lasting grinding. Specially used for making steel in grinding at hard of metal, especially for iron, titanium alloy, stainless steel.

规格 Size	性能 Performance			应用 Application			重量范围 Weight range
	厚度 Thickness	最大速度 Max speed	使用寿命 Working life	正磨 Grind	修磨 Finish	抛光 Polish	
磨面粗糙度 Surface	1.60	8000 m/min			■	■	250-2750

磨面粗糙度低，磨削的效率高和特殊制造工艺生产而成，产品强度高，磨削面积小，磨削效率高，磨削面积大使用寿命长，快速磨削有良好磨削性能，适用于：磨削铁合金，有色金属等铸件，磨削铸件的大型磨削和磨削大型铸件时打毛刺，可以达到的磨削表面粗糙度低。

High accuracy steel grinding, special grade and unique technology. High strength, low oxidation, high accuracy and long lasting grinding. Great flat disposition, accurate grinding efficiency and good smoothness. The grinding surface of double grade for hard metal's roughness and more surface after grinding. Specially used for grinding titanium parts, carbon steel, iron parts, aircraft, engine, steel pipes, turbine rotor, special materials, mechanical valves.

规格 Size	性能 Performance			应用 Application			重量范围 Weight range
	厚度 Thickness	最大速度 Max speed	使用寿命 Working life	正磨 Grind	修磨 Finish	抛光 Polish	
磨面粗糙度 Surface	1.60	8000 m/min		■	■		250-2750

磨面粗糙度低，采用特殊磨料和先进工艺制造，磨削性能优良，具有特殊性能磨料磨削，磨削效率高，磨削效率高，适用范围：适合各种金属及金属材料，磨削的磨削表面粗糙度低和磨削和粗磨。

Flat steel grinding, special grade and unique technology. High performance, low oxidation, special mechanical steel grinding grade has high accuracy, high accuracy grinding. Specially used for grinding steel and grinding all kinds of metal and metal parts and metal grinding.

规格 Size	性能 Performance			应用 Application			重量范围 Weight range
	厚度 Thickness	最大速度 Max speed	使用寿命 Working life	正磨 Grind	修磨 Finish	抛光 Polish	
磨面粗糙度 Surface	1.60	8000 m/min		■	■		250-2750

ABRASIVES IN SHEET

张页产品系列

碳化硅水砂纸

Silicon carbide waterproof sandpaper

耐水性好，磨削效率高。适用范围：适用于建筑及机械加工及汽车维修等行业。

Can paper, Waterproof, normal flexible. Generally used for varnish and automotive repainting.



规格 Specification			用途 Application				每卷长度 Roll length 21" x 36"
厚度 Thickness	宽度 Width	厚度 Thickness	金属 Metal	塑料 Plastic	木材 Wood	油漆 Paint	
0.015" (0.38mm)	24" (610mm)	80#	■		■		
P24-P280							

高级碳化硅水砂纸

Superior silicon carbide waterproof sandpaper

耐水性好，磨削效率高。适用范围：适用于建筑及机械加工及汽车维修等行业。

Superior Can paper, waterproof, good flexible. Generally used for varnish and automotive repainting.



规格 Specification			用途 Application				每卷长度 Roll length 21" x 36"
厚度 Thickness	宽度 Width	厚度 Thickness	金属 Metal	塑料 Plastic	木材 Wood	油漆 Paint	
0.015" (0.38mm)	24" (610mm)	80#	■		■		
P24-P280							

犀利耐水砂纸

Sharpness waterproof sandpaper

犀利耐水砂纸，具有耐用的寿命长，耐水，耐酸，耐各种溶剂。适用范围：主要用于汽车、船体、油漆、油漆腻子打磨、精细抛光抛光。

Can paper, flexible, aluminum oxide, waterproof, good flexible and liquid resistant resistance. Generally used for polish on automotive, metal, with machine, body and precise instrument.



规格 Specification			用途 Application				每卷长度 Roll length 21" x 36"
厚度 Thickness	宽度 Width	厚度 Thickness	金属 Metal	塑料 Plastic	木材 Wood	油漆 Paint	
0.015" (0.38mm)	24" (610mm)	80#	■		■		
P24-P280							

犀利耐水砂纸

"Sharp" waterproof sandpaper

犀利耐水砂纸，具有耐用的寿命长，耐水，耐酸，耐各种溶剂。适用范围：主要用于汽车、船体、油漆、油漆腻子打磨、精细抛光抛光。

Can paper, flexible, aluminum oxide, waterproof, good flexible and liquid resistant resistance. Generally used for polish on automotive, metal, with machine, body and precise instrument.



规格 Specification			用途 Application				每卷长度 Roll length 21" x 36"
厚度 Thickness	宽度 Width	厚度 Thickness	金属 Metal	塑料 Plastic	木材 Wood	油漆 Paint	
0.015" (0.38mm)	24" (610mm)	80#	■		■		
P24-P280							每卷重量 Roll weight

厚料耐玉砂布

Thick heavy-duty sanding cloth sheet

耐磨性强，使用寿命长。适用范围：适用于金属、陶瓷、橡胶、塑料、木材、皮革等。适用于各种材料制品的机械加工和手工打磨。

Custom cloth backing, wear resistant, non-bleed-through and antistatic. Generally used for polishing on metal, ceramic, plastic, rubber, wood, leather and for any market.



规格 Specification			用途 Application				每卷长度 Roll length
厚度 Thickness	宽度 Width	重量/卷 Weight/roll	金属 Metal	塑料 Plastic	木材 Wood	油漆 Paint	
0.015" (0.38mm)	24" x 36" (610mm x 914mm)	80#	■		■		
P24-P280							

CSG砂布

CSG heavy sanding cloth sheet

具有耐水性强，使用寿命长。适用范围：适用于金属和合金、陶瓷、橡胶、塑料等。

Standard cloth backing, double bonded, sharp grinding. Generally used for polishing on metal and nonmetal, plastic, ceramic tools.



规格 Specification			用途 Application				每卷长度 Roll length
厚度 Thickness	宽度 Width	厚度 Thickness	金属 Metal	塑料 Plastic	木材 Wood	油漆 Paint	
0.015" (0.38mm)	24" (610mm)	80#	■		■		100' (30.5m)
P24-P280							

耐水蓝砂布

Waterproof blue sanding cloth sheet

具有耐水性强，使用寿命长。适用范围：适用于金属和合金、陶瓷、橡胶、塑料等。

Standard cloth backing, double bonded, sharp grinding. Generally used for polishing on metal and nonmetal, plastic, ceramic tools.



厚度 (mm)	宽度 (mm)	厚度 (mm)	金属 (mm)	塑料 (mm)	木材 (mm)	油漆 (mm)	每卷长度 (mm)
0.015 (0.38)	24 (610)	80#	■		■		1000 (25.4)
P24-P280							

高棉红砂布

Superior red sanding cloth sheet

耐水性强，磨削效率高。适用范围：适用于金属、陶瓷、橡胶、塑料、木材、皮革等。

Standard cloth backing, double bonded, sharp grinding. Generally used for polishing on metal, ceramic, rubber, wood, leather and glass.



规格 Specification			用途 Application				每卷长度 Roll length
厚度 Thickness	宽度 Width	厚度 Thickness	金属 Metal	塑料 Plastic	木材 Wood	油漆 Paint	
0.015" (0.38mm)	24" (610mm)	80#	■		■		21' (6.40m)
P24-P280							

PAPER ABRASIVE ROLLS

●● 纸基砂带系列

236Ua

高韧性纸基砂带

Superior paper sanding roll with extra cutting

采用高韧性纸基砂带，适用范围：适用于各种金属表面油漆材料打磨，制造了好的打磨，特别用于家具、室内装潢、木材等行业，它独特粘性涂层设计，使产品使用寿命长于同类产品，且不含磨粒的工作，保证工作表面质量。

Superior paper sanding roll with extra cutting is available for sanding on furniture, spraying metal coating. The special anti-chipping coating improved using life and not easy to burn the work piece to ensure good performance.

规格 Size	性能 Performance			尺寸 Dimension				每卷重量 per roll (kg)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max Width	最大长度 Max Length	总长 Total Length	宽度 Width	厚度 Thickness	重量 Weight	
1500mm 59" (1.5m)	1400	2500	2500	1000	1000	1000	1000	1500-1500

236Ub

高韧性纸基砂带

Superior paper sanding roll with extra cutting

采用高韧性纸基，产量高，耐用，耐磨，抗撕裂，适用范围：适用于各种金属表面油漆材料打磨，特别用于家具、室内装潢、木材等行业，它独特粘性涂层设计，使产品使用寿命长于同类产品，且不含磨粒的工作，保证工作表面质量。

Our paper has long-lasting good flexure, wear resistant, not easy to split. Generally for automotive metal sanding, furniture grinding, good performance after polished. It is a more economic option of 236Ua.

规格 Size	性能 Performance			尺寸 Dimension				每卷重量 per roll (kg)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max Width	最大长度 Max Length	总长 Total Length	宽度 Width	厚度 Thickness	重量 Weight	
1500mm 59" (1.5m)	1400	2500	2500	1000	1000	1000	1000	1500-1500

PKE51

超耐磨纸基砂带

Superior grade that paper belt

超耐磨纸基砂带，具有适中的柔软度，砂面平整，结构细小，适合做各种砂带，砂带和砂带制品。适用范围：主要用于家具、地板、橡胶、塑料、皮革、木材、金属、人造板等的打磨和抛光。

Our paper backing, normal flexible, the sanding face, fine structure, can be made into belts and special shaped products for fine sanding on furniture, wood floor, rubber, plastic, leather, metal parts, artificial board, also can be made into belts after for sanding in automotive industry.

规格 Size	性能 Performance			尺寸 Dimension				每卷重量 per roll (kg)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max Width	最大长度 Max Length	总长 Total Length	宽度 Width	厚度 Thickness	重量 Weight	
1500mm 59" (1.5m)	1400	2500	2500	1000	1000	1000	1000	1500-1500

超耐磨纸基砂带，具有适中的柔软度，砂面平整，结构细小，适合做各种砂带，砂带和砂带制品。适用范围：主要用于家具、地板、橡胶、塑料、皮革、木材、金属、人造板等的打磨和抛光。

Superior that paper backing, normal flexibile, the sanding face, fine structure, can be made into belts and special shaped products for fine sanding on furniture, wood floor, rubber, plastic, leather, metal parts, artificial board, also can be made into belts after for sanding in automotive industry.

规格 Size	性能 Performance			尺寸 Dimension				每卷重量 per roll (kg)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max Width	最大长度 Max Length	总长 Total Length	宽度 Width	厚度 Thickness	重量 Weight	
1500mm 59" (1.5m)	1400	2500	2500	1000	1000	1000	1000	1500-1500

PKE51-1

超耐磨纸基砂带

Superior maximum grade that paper belt

超耐磨纸基砂带，具有适中的柔软度，砂面平整，结构细小，适合做各种砂带，砂带和砂带制品。适用范围：主要用于家具、地板、橡胶、塑料、皮革、木材、金属、人造板等的打磨和抛光。

Our paper backing, normal flexibile, the sanding face, fine structure, can be made into belts and special shaped products for fine sanding on furniture, wood floor, rubber, plastic, leather, metal parts, artificial board, also can be made into belts after for sanding in automotive industry.

规格 Size	性能 Performance			尺寸 Dimension				每卷重量 per roll (kg)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max Width	最大长度 Max Length	总长 Total Length	宽度 Width	厚度 Thickness	重量 Weight	
1500mm 59" (1.5m)	1400	2500	2500	1000	1000	1000	1000	1500-1500

GXK51LE

普通型专用砂带

General Purpose Sand Belt

适用范围：适合一般金属和非金属的磨削和抛光，以及用于手持式砂带机的CNC应用。

Suit General steel finishing, suitable for making mirror finish. Generally used for metal and non-metal polishing, also equipped on portable grinder for CNC applications.

应用 Application	规格 Specification			尺寸 Size				重量 Weight (g/100cm)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max width	最大长度 Max length (m)	厚度 Width	长度 Length	宽度 Width	长度 Length	
磨削带 Grinding belt	1.00	300	3000		■	■		750-7500

GXK51-K

手持型专用砂带

Hand grip aluminum oxide sanding belt

产品结构好，易于掌握。适用范围：用于手工磨削或手持式工具磨削，用于碳钢、铸钢以及一般金属的打磨，也可特磨成小零件用砂带。

Good structure, easy for hand grip. Generally used for portable grinding on ferrous, heat-treated and normal metals. Also can be made of various belts.

应用 Application	规格 Specification			尺寸 Size				重量 Weight (g/100cm)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max width	最大长度 Max length (m)	厚度 Width	长度 Length	宽度 Width	长度 Length	
磨削带 Grinding belt	1.00	300	3000		■	■		750-7500

GXK61

双金属专用砂带

Aluminum oxide reinforced sanding belt

适用范围：适合加工高硬度合金及磨削磨料，如铸钢、磨料等。

Suit hardest steel finishing. Generally used for wet grinding or polishing with oil such as bearing steel.

应用 Application	规格 Specification			尺寸 Size				重量 Weight (g/100cm)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max width	最大长度 Max length (m)	厚度 Width	长度 Length	宽度 Width	长度 Length	
磨削带 Grinding belt	1.00	300	3000		■	■		750-7500

AX308

磨削型专用砂带

Grinding aluminum oxide belt roll for flap disc

磨削型专用砂带砂带，采用高硬度磨料制造，产品磨削性好，加工效率高。产品结构好，使用寿命长。适用范围：主要加工高硬度合金及铸件，用于各种金属和非金属磨削和抛光。

Grinding aluminum oxide, specially designed for making flap discs. Good grinding and high efficiency. With synchronous consumption of sanding grains and long lasting polishing, generally used for making flap discs to polish on all metal and non-metal.

应用 Application	规格 Specification			尺寸 Size				重量 Weight (g/100cm)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max width	最大长度 Max length (m)	厚度 Width	长度 Length	宽度 Width	长度 Length	
磨削带 Grinding belt	1.00	300	3000		■	■		750-7500

AX307

磨削型专用砂带

Grinding aluminum oxide belt roll for flap disc

磨削型专用砂带砂带，采用高硬度磨料制造，产品磨削性好，使用寿命长。产品结构好，使用寿命长。适用范围：主要加工高硬度合金及铸件，用于各种金属和非金属磨削和抛光。

Grinding aluminum oxide, specially designed for making flap discs. Good grinding and high efficiency. With synchronous consumption of sanding grains and long lasting polishing, generally used for making flap discs to polish on all metal and non-metal.

应用 Application	规格 Specification			尺寸 Size				重量 Weight (g/100cm)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max width	最大长度 Max length (m)	厚度 Width	长度 Length	宽度 Width	长度 Length	
磨削带 Grinding belt	1.00	300	3000		■	■		750-7500

AX208

双金属专用砂带

Aluminum oxide belt roll for flap disc

磨削型专用砂带砂带，磨料磨料，加工效率高使用寿命长。使用寿命长。适用范围：主要用于加工高硬度合金及铸件，用于各种金属和非金属磨削和抛光。

Aluminum oxide, specially designed for making flap discs. Good grinding and high efficiency. With synchronous consumption of sanding grains and long lasting polishing, generally used for making flap discs to polish on all metal and non-metal.

应用 Application	规格 Specification			尺寸 Size				重量 Weight (g/100cm)
	厚度 Thickness	最大宽度 Max width	最大长度 Max length (m)	厚度 Width	长度 Length	宽度 Width	长度 Length	
磨削带 Grinding belt	1.00	300	3000		■	■		750-7500



中国的玉立 世界的犀利



中国玉立集团第一工业园 Sharpness manufacturing base I



中国玉立集团第二工业园 Sharpness manufacturing base II

企业邮箱

内贸部: sales@sharpness.com.cn

外贸部: export@sharpness.com.cn

电商部: sally@sharpness.com.cn

<https://sharpness.en.alibaba.com/>

集团总部: 中国浙江省温州市玉立大道114号 邮编: 317100



玉立集团销售图

